To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C Date: 13-04-2022 11:48:23 AM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتجارة والإستثمار التاريخ: 13-04-2022 AM 11:48:23
Subject: Appointment of a representative of legal entity in Board of Directors	الموضوع: - تسمية ممثل عن العضو الاعتباري في مجلس الادارة
Kindly be informed that the legal member of شركة تمكين on 10-04-2022 appointed Mr./Mrs. Abdelqader Mohammad Abdelqader Shahwan as his representative in the Board of Directors of the company. Attached for your reference is a copy of the Bio of the representative.	أرجو إعلامكم بأن العضو الاعتباري شركة تمكين للتاجير التمويلي قام بتاريخ 10-04-2022 بتسمية السيد/السيدة عبد القادر محمد عبد القادر شهوان ممثلا له في مجلس ادارة الشركة . مرفق السيرة الذاتية للممثل الجديد.
Date of Appointment: 10-04-2022	تاريخ التعيين: 10-04-2022
Subject: Resignation of representative of Board member	الموضوع: استقالة ممثل عضو مجلس الادارة
Kindly be informed that Heba Ahmad Hasan Qasem A representative of شركة تمكين للتاجير التمويلي has resigned from the Board of Director of BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C as of the date 10-04-2022	رجو إعلامكم بأن السيد/ السيدة هبه احمد حسن قاسم ممثل عن شركة تمكين للتاجير التمويلي قد قدم استقالة من مجلس ادارة شركة بندار للتجارة والإستثمار اعتبارا من تاريخ 10-04-2022.
representative of شركة تمكين للتاجير التمويلي has resigned from the Board of Director of BINDAR TRADING &	عن شركة تمكين للتاجير التمويلي قد قدم استقالة من مجلس ادارة شركة بندار للتجارة والإستثمار اعتبارا من تاريخ 10-04-